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Protokół  

z posiedzenia Komisji Budżetu, Oświaty, 

Kultury i Zdrowia 

Rady Gminy Miedźno  

odbytego w dniu 5 czerwca 2014r. 

 

 
W posiedzeniu komisji uczestniczyli: 

1. Janina Antczak - przewodnicząca 

2. Wojciech Tałajczyk – wiceprzewodniczący 

3. Mirosław Zawada - członek 

4. Grażyna Gorzałka - członek 

5. Henryk Owczarek - członek 

6. Adam Leśnikowski - członek 

7. Józef Wąs – członek 

8. Zdzisław Bęben – członek 

9. Andrzej Kluczny - członek 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Andrzej Szczypiór – Wójt 

2. Piotr Derejczyk – Sekretarz 

3. Leszek Idasz  - Przewodniczący Rady Gminy 

4. Teresa Ściebura – Skarbnik  

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Analiza wykonania budżetu gminy za I kwartał 2014 r. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

4. Sprawy różne. 

5. Zakończenie posiedzenia komisji. 

 

Otwarcia posiedzenia Komisji, powitania obecnych oraz przedstawienia porządku obrad 

dokonała przewodnicząca Komisji Janina Antczak, informując jednocześnie  

o możliwości zgłaszania zmian do porządku obrad.  

Wobec braku propozycji zmian Przewodnicząca poddała porządek posiedzenia  

pod głosowanie.  

Głosowało 9 radnych w tym: 

◦ głosów „za”    - 9 

◦ głosów „przeciw”   - 0 

◦ głosów „wstrzymujących się”  - 0 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 
Ad. pkt. 2. 

Informację dotyczącą wykonania budżetu za I kwartał 2014 r. przedstawiła Skarbnik. Stanowi 

ona załącznik nr 1 do protokołu. 

Skarbnik poinformowała, że dochody przy planie 20.572.314,00 zł zostały wykonane  

w kwocie 6.054.230,77 zł, tj. w 29,4%. Wydatki przy planie 21.104.777,70 zł zostały 

wykonane w kwocie 3.980.787,24 zł, tj. w 18,86%. Zaznaczyła, że podatek dochodowy od 

osób fizycznych wpływa z opóźnieniem i przy planie 2.985.323,00 został zrealizowany  
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w kwocie 653.274,00 zł, tj. w 21,9%. 

Radna Gorzałka zapytała o dochód w kwocie 18.437,98 zł w dziale 750 Administracja 

publiczna rozdział 75075 Promocja jednostek samorządu terytorialnego.  

Skarbnik odpowiedziała, że są to środki, które przekazał Urząd Marszałkowski za realizację 

projektu pn. „Promocja walorów turystycznych Gminy Miedźno poprzez druk map oraz folderów 

Gminy Miedźno w czterech wersjach językowych, a także modernizację strony internetowej 

Gminy Miedźno”. Zakomunikowała, że w dziale 900 Gospodarka komunalna i ochrona 

środowiska, rozdział 90095 Pozostała działalność znajduję się kwota 2.500,00 zł pochodząca  

z darowizny. Kwota ta została przekazana przez firmę Maskpol S.A. z Konieczek na organizację 

obchodów Bitwy pod Mokrą. 

 

Ad. pkt. 3. 

1. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania 

z wykonania budżetu za 2013 rok 
Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 9 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 9  

 głosów „przeciw”   - 0 

 głosów „wstrzymujących”  - 0 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

2. Projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Miedźno absolutorium  

z tytułu wykonania budżetu za 2013 rok 
Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 9 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 9  

 głosów „przeciw”   - 0 

 głosów „wstrzymujących”  - 0  

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

3. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kłobuckiemu 

przez Gminę Miedźno 
Skarbnik wyjaśniła, że zgodnie z wnioskiem Rady kwota 20.000,00 zł zostanie przekazana 

Powiatowi Kłobuckiemu na termomodernizację ośrodka zdrowia w Miedźnie. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 9 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 9 

 głosów „przeciw”   - 0 

 głosów „wstrzymujących”  - 0 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

4. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kłobuckiemu 

przez Gminę Miedźno 
Skarbnik wyjaśniła, że zgodnie z podziałem wolnych środków kwota 60.000,00 zł zostanie 

przekazana Powiatowi Kłobuckiemu na budowę chodnika w Mokrej. Dodała, że następnie Powiat 

przekaże zadanie do wykonania gminie.  

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 9 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 9 

 głosów „przeciw”   - 0 

 głosów „wstrzymujących”  - 0 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 
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5. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kłobuckiemu 

przez Gminę Miedźno 
Skarbnik powiedziała, że kwota 20.000,00 zł pochodząca z wolnych środków zostanie przekazana 

Powiatowi Kłobuckiemu na opracowanie projektu budowy chodnika przy  

ul. Wł. Jagiełły w Miedźnie. Dodała, że następnie Powiat przekaże zadanie Gminie. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 9 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 9 

 głosów „przeciw”   - 0 

 głosów „wstrzymujących”  - 0 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

6. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kłobuckiemu 

przez Gminę Miedźno 
Skarbnik poinformowała, że zgodnie z podziałem wolnych środków kwota 100.000,00 zł zostanie 

przekazana Powiatowi Kłobuckiemu na dofinansowanie budowy drogi – ul. Częstochowskiej  

w Ostrowach nad Okszą. 

Radny Leśnikowski zapytał jaki odcinek drogi na terenie gminy obejmie planowana inwestycja. 

Wójt odpowiedział, że od mostu na ulicy Częstochowskiej w Ostrowach nad Okszą do granicy  

z gminą Kłobuck. 

Projekt uchwały ze zmianą poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 9 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 9 

 głosów „przeciw”   - 0 

 głosów „wstrzymujących”  - 0 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

Radny Bęben stwierdził, że skoro gmina nie dofinansowała przebudowy drogi Kłobuck – Zawady 

to inwestycja ta nie zostanie wykonana. 

Sekretarz Derejczyk powiedział, że inwestycja, o której mówi radny Bęben zostanie zrealizowana 

tylko częściowo, ponieważ Powiat nie jest w stanie sfinansować całego zadania w tym roku. 

7. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r. 
Skarbnik powiedziała, że środki przeznaczone na budowę kanalizacji sanitarnej przy ulicy  

M. Konopnickiej oraz ulicy Częstochowskiej w Miedźnie zostały wyodrębnione na przychody  

i rozchody proporcjonalnie do udziału środków pochodzących z Urzędu Marszałkowskiego oraz 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 9 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 9 

 głosów „przeciw”   - 0 

 głosów „wstrzymujących”  - 0 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

8. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r. 
Skarbnik wyjaśniła, że Minister Finansów zwiększył subwencję oświatową o kwotę 54.853,00 zł. 

Środki zostały przeznaczone na zwiększenie wynagrodzeń w dziale 801 Oświata i wychowanie, 

rozdział 80110 Gimnazja.  

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 9 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 9 

 głosów „przeciw”   - 0  

 głosów „wstrzymujących”  - 0  

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

9. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r. 
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Skarbnik poinformowała, że w związku ze zwiększeniem subwencji oświatowej o kwotę 

54.835,00 zł zdjęte zostały środki własne gminy, które na etapie tworzenia budżetu przeznaczone 

były na wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń. Powiedziała, że wobec tego kwota 45.000,00 

zł zostanie przeznaczona na dotacje dla mieszkańców, którzy chcą wybudować przydomową 

oczyszczalnię ścieków. Natomiast kwota 9.835,00 zł zostanie przeznaczona na inwestycje 

drogowe. 

Radny Bęben zapytał jaka była wcześniej kwota przeznaczona na dofinansowanie budowy 

przydomowych oczyszczalni ścieków dla mieszkańców. 

Skarbnik odpowiedziała, że nie było środków w budżecie na ten cel. 

Przewodniczący Rady powiedział, że zrealizowany program budowy przydomowych 

oczyszczalni ścieków zrealizowany z dofinansowaniem Narodowego Funduszu Ochrony 

Środowiska nie był dobrym pomysłem. Powołał się na opinie mieszkańców Władysławowa  

i Borowej, którzy mają kłopoty z eksploatacją oczyszczalni. 

Radny Zawada powiedział, że mieszkańcy żalą się, iż woda nie spływa pomimo, że grunt był 

wcześniej przebadany. 

Wójt odpowiedział, że „pracownicy Urzędu nie są w tej kwestii fachowcami, od tego jest 

inspektor nadzoru”. Dodał, że skoro zostały przeprowadzone badania geologiczne, a pomimo tego 

występują problemy oznacza to, iż firma, która je przeprowadzała być może nie wykonała ich 

rzetelnie.  

Przewodniczący Rady zasugerował, że nie raz nie warto pozyskiwać środków na takie inwestycje, 

tym bardziej, że rodzaj przydomowej oczyszczalni ścieków był odgórnie narzucony. 

Radny Owczarek powiedział, że może się przyjrzeć tym oczyszczalniom. Argumentował to tym, 

że przez wiele lat pracował przy budowie kanalizacji. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 9 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 7 

 głosów „przeciw”   - 0  

 głosów „wstrzymujących”  - 2  

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

10. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kłobuckiemu 

przez Gminę Miedźno 
Skarbnik powiedziała, że kwota 700,00 zł ma zostać przekazana Powiatowi Kłobuckiemu na 

dofinansowanie kosztów obsługi systemu sms, ostrzegającego mieszkańców powiatu przed 

niebezpiecznymi zjawiskami atmosferycznymi. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 9 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 9 

 głosów „przeciw”   - 0  

 głosów „wstrzymujących”  - 0 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

11. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia zasad udzielania dotacji 

celowej na dofinansowanie do budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na 

terenie Gminy Miedźno 
Skarbnik poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa wniosła zastrzeżenia do uchwały 

podejmowanej w marcu br. Zastrzeżenia dotyczyły tego, iż dotacja obejmowałaby również 

podmioty gospodarcze. Wobec tego projekt uchwały powinien być również zaopiniowany przez 

Urząd Ochrony Konkurencji i Konsumentów, a dotacja będzie stanowiła pomoc de minimis. 

Decyzją Wójta dotacje będą tylko dla osób fizycznych. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 9 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 9 
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 głosów „przeciw”   - 0  

 głosów „wstrzymujących”  - 0 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 
Wójt wyjaśnił, że zamiana nieruchomości ma na celu uregulowanie stanu prawnego – drogi  

w Borowej przy kościele. Gmina będzie musiała ponieść dopłatę w kwocie 790 zł. Dodał, że 

gmina nie poniosła kosztów geodezyjnych, tylko koszty rzeczoznawcy. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 9 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 9 

 głosów „przeciw”   - 0  

 głosów „wstrzymujących”  - 0 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 9 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 9 

 głosów „przeciw”   - 0  

 głosów „wstrzymujących”  - 0 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
Skarbnik wyjaśniła, że teren nad zalewem zostanie wydzierżawiony Gminnemu Ośrodkowi 

Kultury (GOK). Dzierżawa ma na celu odzyskanie VAT-u za zrealizowaną inwestycję (Poprawa 

infrastruktury turystycznej przy zbiorniku wodnym w Ostrowach nad Okszą). Poinformowała, 

że odzyskaniem VAT-u zajmuje się firma Deloitte.  

Wójt dodał, że GOK i tak korzysta z terenu nad zalewem. 

Radny Bęben stwierdził, „aby nie skończyło się tak, iż GOK będzie dokładał do tego terenu”. 

Radny Owczarek zapytał jaką kwotę otrzyma firma za odzyskany VAT. 

Skarbnik odpowiedziała, że 30% z odzyskanej kwoty. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 9 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 9 

 głosów „przeciw”   - 0  

 głosów „wstrzymujących”  - 0 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

15. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie kanalizacji sanitarnej  

w Miedźnie w ulicach: Wyzwolenia, Dębowa, Polna, Wł. Jagiełły, E. Orzeszkowej  

w trybie bezprzetargowym 

Skarbnik wyjaśniła, że sprawa wygląda tak jak we wcześniejszej uchwale, z tym, że dotyczy 

kanalizacji, która będzie wydzierżawiona Przedsiębiorstwu Wodociągów i Kanalizacji Okręgu 

Częstochowskiego w Częstochowie. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 9 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 8 

 głosów „przeciw”   - 0  

 głosów „wstrzymujących”  - 1 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

Radny Zawada o godz. 14.30 opuścił posiedzenie komisji. 

 

16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie kanalizacji 
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sanitarnej w Miedźnie w ulicach: Częstochowskiej (część północna)  

i M. Konopnickiej w trybie bezprzetargowym 
Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 8 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 8 

 głosów „przeciw”   - 0  

 głosów „wstrzymujących”  - 0 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

17. Projekt uchwały w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania  

i opieki w publicznych przedszkolach prowadzonych przez Gminę Miedźno oraz 

określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w tych 

przedszkolach 

Sekretarz Derejczyk powiedział, że znowelizowano ustawę o systemie oświaty, według której 

opłata za korzystanie z wychowania przedszkolnego w czasie przekraczającym czas 

bezpłatnego nauczania może wynosić maksymalnie 1 zł za każdą godzinę.  
Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 8 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 8 

 głosów „przeciw”   - 0  

 głosów „wstrzymujących”  - 0 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

18. Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej  

w Miedźnie. 

Wójt powiedział, że w związku ze zwycięstwem kobiecej drużyny OSP Miedźno  

w Wojewódzkich Zawodach Sportowo – Pożarniczych jednostek OSP oraz drużyn MDP 

zdecydowano o przyznaniu dotacji jednostce. Dodał, że jednostka poniosła koszty związane  

z przygotowywaniem się do zawodów, zakupem niezbędnego sprzętu pożarniczego  

i remontem motopompy. 

Radna Gorzałka zasugerowała, aby dokonać zmian w Regulaminie przyznawania nagród 

Rady Gminy w związku z wygraną OSP Miedźno. 

Przewodniczący Rady powiedział, że drużyna kobieca OSP Miedźno pojechała pierwszy raz 

na zawody i zdobyła pierwsze miejsce. 
Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 7 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 7 

 głosów „przeciw”   - 0  

 głosów „wstrzymujących”  - 0 

Radny Owczarek nie wziął udziału w głosowaniu. 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

19. Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej  

w Kołaczkowicach 

Skarbnik wyjaśniła, że chodzi o zwiększenie środków dla jednostki na gotowość bojową  

w związku z poniesioną opłatą adiacencką. 
Głosowało 8 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 8 

 głosów „przeciw”   - 0  

 głosów „wstrzymujących”  - 0 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 
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Ad. pkt. 4. 

Radny Owczarek poinformował, że 6 czerwca br. Komisja NOT ds. Innowacyjności  

i Wynalazczości Federacji Stowarzyszeń Naukowo - Technicznych NOT Rada  

w Częstochowie organizuje seminarium pt. „Koncepcja powstania Regionalnego Centrum 

Edukacyjnego Energii Odnawialnej na zasobach lokalnych zbiornika oraz terenów 

przyległych w Ostrowach nad Okszą”. Seminarium odbędzie się na terenie Zespołu 

Rekreacyjno – Kulturalnego  nad zalewem w Ostrowach nad Okszą.  

 

Protokolant        Przewodnicząca Komisji 

(-) Aleksandra Bernaś       Budżetu, Oświaty, Kultury 

         i Zdrowia 

         (-) Janina Antczak 

 

 


